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Komisia výstavby a majetku 
 

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 08.09.2023 
 

 

     Poslanci    Neposlanci 

 

Prítomní členovia komisie:        1. Ing. Dušan Biž - predseda  1. Ing. Peter Zatko 

                                                   2. Ing. Martin Telepovský              2. Ing. Vincent Pristáš 

    3. František Tomko                            3. Ing. Eduard Soták   

    4. Jozef Krucovčin 

          

        

         

Ostatní prítomní:                      1. Ing. arch. Alexander Bugala 

                      2. JUDr. Martin Galgoczy 

           3. Mgr. Katarína Futóva 

           4. Mgr. Patrícia Vajdová 

        

            

         

Priebeh rokovania: 

 

1. Úvod 

 

Predseda komisie výstavby a majetku otvoril zasadnutie a dal hlasovať o programe zasadnutia  

 

      2.  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mesta Trebišov 2023 – 2032 – 

aktualizácia 

4. Územný plán zóny 

5. Nadobudnutie nehnuteľného majetku (Československá energetická spoločnosť a.s. 

v dodatočnej likvidácii) 

6. Zriadenie vecného bremena (Bytový podnik Trebišov, s.r.o.) 

7. Nájomná zmluva (SLOVENSKÝ VODOHOSPODÁRSKY PODNIK, štátny podnik) 

8. Dodatok č. 4 k Zmluve o nájme (Gréckokatolícka eparchia Košice) 

9. Prevod majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s.) 

10. Zmena uznesenia NFP MsKS 

11. Zrušenie uznesenia mestského zastupiteľstva č. 473/2022 zo dňa 25.04.2022 a prenájom 

nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa (Košický samosprávny kraj) 

12. Informatívna správa o priebehu výstavby Kompostárne v Trebišove 

13. Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytov na sídl. Juh v Trebišove 

14.1 Prevod nehnuteľného majetku mesta (Valentína Kajkošová) 

14.2 Dodatok č. 9 k Zriaďovacej listine Technických služieb mesta Trebišov 

15. Rôzne 
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16. Diskusia 

17. Záver 

 

Predseda komisie stiahol z rokovania bod č. 2 – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta, 

a vrátia sa k nemu na najbližšom rokovaní a pribudol bod 14.1 Prevod nehnuteľného majetku mesta ( 

Valentína Kajkošová) a 14.2 Dodatok č. 9 k Zriaďovacej listine Technických služieb mesta Trebišov.  

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

 

3.Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Mesta Trebišov 2023- 2032 aktualizácia 

 

Dokument „Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Trebišov“ s výhľadom do 

roku 2032 (ďalej iba „PHRSR“) je strednodobý strategický dokument, ktorý na základe analýzy 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta stanovuje jeho strategické ciele a taktiež aj priority rozvoja. 

Je prostriedkom na napĺňanie vízie ďalšieho smerovania rozvoja mesta. Programom hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Trebišov sa uskutočňuje podpora rozvoja na úrovni miestnej 

samosprávy s dôrazom na sociálnu, kultúrnu a ekonomickú sféru.  Je to program, ktorý je cielených 

opatrení, navrhnutý pre oživenie sociálneho, kultúrneho a ekonomického rozvoja mesta Trebišov, 

ktorý je na základe výsledkov ročného hodnotenia bude priebežne aktualizovaný a dopĺňaný. 

„PHRSR“ bol aktualizovaný na základe zákona Národnej rady SR č. 539/2008 Z.z. o podpore 

regionálneho rozvoja v znení zákona 309/2014 Z.z., ktorý definuje PHRSR mesta ako strednodobý 

programový dokument, ktorý obsahuje analýzu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta, hlavné 

smery jeho vývoja, ustanovenia cieľov, prvoradých potrieb a úloh vo všetkých oblastiach života mesta. 

Pri spracovaní tohto programu boli rešpektované zásady regionálnej politiky vlády Slovenskej 

republiky a princípy regionálnej politiky Európskej únie zakotvené najmä v nariadení Rady (ES) č. 

1266/1999 (nariadenie o štrukturálnych fondoch).  

 

Diskusia: 

Členovia diskutovali o danom bode. 

 

Pán Ing. Telepovský sa opýtal ohľadne výstavby miestnej komunikácie k mestskej časti Milhostov. 

Či sa zrealizuje nejaká nová komunikácia.  

 

JUDr. Galgoczy neodpovedal na túto otázku, pretože nie všetky projekty sú dopodrobna známe.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a  

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený 

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 
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4. Územný plán zóny 

 

JUDr. Galgoczy stručne oboznámil členov komisie výstavby a majetku s uvedeným materiálom. 

 

Diskusia: 

Členovia diskutovali o danom bode. 

 

Stanovisko komisie: 

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu vziať ho na vedomie. 

 

Hlasovanie: za – 7 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

5. Nadobudnutie nehnuteľného majetku (Československá energetická spoločnosť a.s. v dodatočnej 

likvidácii) 

 

Československá energetická spoločnosť a.s. v dodatočnej likvidácii, Hlavná 51, Košice 040 01, IČO: 

36 602 353, je vlastníkom nehnuteľností nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, reg. C-KN, 

parc. č. 4326/2, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 1250 m² a pozemku, reg. C-KN, parc. č. 4497 

a ostatná plocha, o výmere 1457 m², evidovaných na LV č. 8928. Na týchto uvedených pozemkoch, 

ktoré sa nachádzajú na Cukrovarskej sa (okrem iného) nachádzajú taktiež aj inžinierske stavby ako 

cestná, miestna a účelová komunikácia – chodníky, v prípade ktorých má mesto Trebišov záujem 

zrealizovať ich opravu/obnovu. Mesto Trebišov eviduje vo svojom účtovníctve pohľadávku voči 

vyššie uvedenej spoločnosti v celkovej výške 23 910,64 eur. Po vyhlásení konkurzu na uvedenú 

spoločnosť, ktorá bola spomenutá vyššie, mesto prihlásilo svoju pohľadávku do konkurzu. Listom zo 

dňa 24.07.2023 sa mesto Trebišov obrátilo na ustanoveného likvidátora v rámci dodatočnej likvidácie 

dlžníka: Československá energetická spoločnosť a.s. v dodatočnej likvidácii, Hlavná 51, Košice 040 

01, IČO: 36 602 353, so žiadosťou o odpredaj vyššie uvedených pozemkov. Ustanovený likvidátor 

navrhuje odpredaj predmetných pozemkov za kúpnu cenu 23 900eur, čo predstavuje 8,83 eur/m². Vo 

zvyšku pohľadávky (10,64eur) budeme uspokojení po získaní ďalších finančných prostriedkov 

z predaja majetku spoločnosti. 

 

Diskusia: 

Členovia diskutovali o danom bode. 

 

Ing. Telepovského zaujímalo či sa bavíme len o chodníku alebo aj o zelenom páse, ktorý je medzi 

cestou a chodníkom.  

 

Predseda komisie v súvislosti s týmto bodom upozornil na tieto skutočnosti: Parcela 4326/2 má na 

liste vlastníctva č. 8928 evidovanú výmeru 1250 m² a parcela 4497 má evidovanú výmeru 1457 m², 

pričom je zjavné, že  parcela č. 4497 líniového tvaru je kratšia ako parcela č. 4326/2.  Výmera parcely 

č. 4497 na liste vlastníctva je chybná. Kataster potvrdil, že je tam nesúlad výmer. Grafická výmera 

parcely č. 4497 je 1002 m². Chcel predísť tomu, aby orgán katastra neprerušil konanie o návrhu na 

vklad do KN. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený. 
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Hlasovanie: za – 7 členovia, proti – 0členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

6. Zriadenie vecného bremena (Bytový podnik Trebišov, s.r.o.) 

 

V súvislosti s havarijnou situáciou bytového domu na Záhradnej ulici vznikla potreba urýchlene riešiť 

núdzové dočasné bývanie a to formou rozmiestnenia mobilných domov (mobilných obytných buniek), 

ktoré sa nachádzajú v lokalite Záhradnej ulice. Tento projekt rieši umiestnenie 16 ks mobilných domov 

na pozemku reg. C-KN parc. č. 1429/5, k.ú. Trebišov. Jednotlivé mobilné domy sú napojené na 

rozvody elektrickej energie, vody a kanalizácie. K mobilným domov vo vlastníctve BP mesta Trebišov 

bude taktiež zriadené vecné bremeno na označenom pozemku v zmysle platných predpisov. 
 

Diskusia: 

Do diskusie na neprihlásil žiadny člen komisie. 

 

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený. 

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

7. Nájomná zmluva (SLOVENSKÝ VODOHOSPODÁRSKY PODNIK,  štátny podnik) 

 

Mesto Trebišov má už pripravenú projektovú dokumentáciu s názvom Cyklotrasa - mesto Trebišov - 

II. Etapa, ktorá rieši rekonštrukciu už existujúceho trávnatého chodníka smerom z mestského parku, 

cez Kopaný jarok, kde by sa riešila aj rekonštrukcia lávky až po hrádzu rieky Ondava. Približná dĺžka 

plánovanej cyklotrasy predstavuje 3 km. Keďže mesto Trebišov nie je vlastníkom väčšiny pozemkov, 

ktorými bude cyklotrasa prechádzať, je potrebné vysporiadať dotknuté pozemky pre účely stavebného 

konania. Z tohto dôvodu je potrebné odsúhlasiť uzatvorenie nájomného vzťahu medzi vlastníkom 

pozemkov Slovenským vodohospodárskym podnikom š.p., OZ Košice, Ďumbierska 14, 041 51 

Košice. IČO 36022047 a mestom Trebišov. Predmetom nájomnej zmluvy sú pozemky reg. KN-E, 

parc. Č. 10440/1, 8548/1, 8573, 8583/1, ktoré sa nachádzajú v katastrálnom území mesta Trebišov. 
 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil žiaden člen komisie. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený.  

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

 

 

 



Strana5z9 
 

 

 

8. Dodatok č.4 k Zmluve o nájme (Gréckokatolícka eparchia Košice) 

 

Mesto Trebišov (v právnom postavení prenajímateľa)  uzatvorilo dňa 06.11.2007 s Gréckokatolíckym 

apoštolským exarchátom ( v právnom postavení nájomcu) Zmluvu o nájme v znení Dodatku č. 1 zo 

dňa 24.03.2010 (ďalej len „Zmluva“), predmetom ktorej je užívanie predmetu nájmu – pozemok parc. 

č. 3667/1, 3667/3 a 3667/4 a stavby súp. Č. 1175 (je to jedna z budov, v ktorej sídli cirkevné 

gymnázium) za účelom zabezpečovania vyučovacieho procesu Cirkevného gymnázia sv. Jána 

Krstiteľa v Trebišove pre stredoškolské vzdelávanie žiakov. V súlade so znením Článku 6. Práva 

a povinnosti prenajímateľa a nájomcu bodu 6.14 Zmluvy, nájomca nie je oprávnený prenechať 

prenajatý nebytový priestor alebo jeho časť do podnájmu tretej osobe. Na základe žiadosti nájomcu 

Vám predkladáme návrh Dodatku č. 4 Zmluve, predmetom ktorého bude zmena vyššie citovaného 

ustanovenia Zmluvy, v zmysle ktorej bude nájomca oprávneným prenechať prenajatý nebytový 

priestor alebo jeho časť do podnájmu tretej osobe s predchádzajúcim písomným súhlasom 

prenajímateľa. Nájomca má záujem umožniť tretej osobe prevádzkovať bufet. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa neprihlásil žiaden člen komisie.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený. 

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

 

9. Prevod majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s.) 

 

Mesto Trebišov je vlastníkom verejného vodovodu HDPE DN 90 mm v dĺžke99,0 m (stavebný objekt 

SO 05 Rozšírenie vodovodu, postaveného v rámci stavby Severné námestie Trebišov - III. Etapa), 

ktorý sa nachádza pred Mestskou tržnicou na pozemkoch reg. C-KN, parc. Č. 3750/3 a 4487/1. V 

záujme prevádzkovateľa a vlastníka verejného vodovodu, ako aj z dôvodu potrebnej údržby a  

budúcich investícií do uvedenej infraštruktúry, mesto ponúklo Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s.. odkúpenie tohto verejného vodovodu za 1,00 €. 

 

Diskusia:  

Ing. Telepovský mal otázku či pozemky ostávajú mestské. 

JUDr. Galgoczy odpovedal: áno zostávajú.  
 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený. 
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Hlasovanie: za – 7 členovia, proti – 0 členov, zdržal sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

10.Zmena uznesenia NFP MsKS 

 

Mesto Trebišov predložilo žiadosť o NFP k projektu „Zvýšenie hygienického a technického štandardu 

MsKS Trebišov v súvislosti s pandémiou COVID -19“ dňa 25.11.2021. Predmetom tohto projektu 

bolo obstaranie vstupenkových turniketov, javiskových textílií, germicídnych žiaričov a novej 

osvetľovacej techniky do MsKS Trebišov. Z Ministerstva kultúry SR (ďalej len „MK SR“) nám prišlo 

dňa 10.03.2023 rozhodnutie o neschválení žiadosti o poskytnutie NFP s odôvodnením, že žiadosť 

splnila podmienky na poskytnutie príspevku, ako boli stanovené vo výzve. Projekt bol následne 

evidovaný v „zásobníku projektov“. MK SR informovalo mesto Trebišov dňa 15.06.223, že v rámci 

predmetnej výzvy boli alokované ďalšie finančné prostriedky, čo umožňuje využitie „zásobníka 

projektov“ v súlade so Systémom riadenia EŠIF. Na základe tohto procesu mesto Trebišov dostalo 

možnosť predložiť dokumentáciu z verejného obstarávania do 31.08.2023, aby boli výdavky projektu 

oprávnené, čo sme aj urobili. Verejné obstarávanie malo za následok, že celková výška výdavkov na 

projekt sa zmenila zo sumy 219 595,79 EUR na sumu 245 754,48 EUR a výška spolufinancovania sa 

zmenila zo sumy 19, 595, 79 EUR na sumu 45 754, 48 EUR. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa neprihlásil žiaden člen komisie.  
 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a  

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený.  

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť návrh na uznesenie tak ako bol písomne 

predložený. 

 

11.Zrušenie uznesenia mestského zastupiteľstva č. 473/2022 zo dňa 25.04.2022 a prenájom 

nehnuteľného majetku z dôvodu osobitného zreteľa (Košický samosprávny kraj) 

 

Správa ciest Košického samosprávneho kraja požiadala Mesto Trebišov, ako vlastníka pozemku, ktorý 

sa nachádza v katastrálnom území Trebišov, zapísaného na LV č. 4170, a to na pozemku parc. Č. 

3966/1 o poskytnutie plochy na vybudovanie asfaltovej pumptrackovej dráhy. Časť pozemku parc. Č. 

3966/1 je určený ako plocha pre pumptrackovú dráhu. Pumptracková dráha je umelo vytvorený okruh 

na jazdu na bicykli. Tento okruh tvorí mnoho klopených zákrut, kopčekov a vĺn. Okruh je tvorený 

vlnami a klopenými zatáčkami, ktoré umožňujú udržovať a zvyšovať rýchlosť. Tým, že jazdec mení 

ťažisko tela, striedaním tlaku na predné a zadné koleso, nemusí šliapať do pedálov a celý okruh sa tak 

dá zvládnuť zotrvačnosťou. Je to skvelý spôsob na precvičenie jadra tela, pozornosti a rovnováhy. 

Správa ciest Košického samosprávneho kraja ako investor mal pôvodne zámer vysporiadať právne 

vzťahy k predmetnému pozemku formou vecného bremena. Mestské zastupiteľstvo v Trebišove tak na  
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svojom zasadnutí dňa 25.04.2022 schválilo uznesením č. 473/2022 uzatvorenie zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena. 

 

Diskusia: 

Členovia diskutovali o danom bode.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a  

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený.   

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť informatívnu správu tak ako bola písomne 

predložená. 

 

12.Informatívna správa o priebehu výstavby Kompostárne v Trebišove 

 

Práce na stavbe sa opätovne začali realizovať od 05.06.2023, sú realizované práce skládke hotového 

produktu – betonáž základových pätiek a pásov, tiež aj príprava podkladu podlahy, na hale pre 

mechanizmy, na spevnených plochách. Mesto ako stavebník dôrazne upozornilo zhotoviteľa, že 

opätovne predložený upravený rozpočet musí byť konečný. Ďalšiu zmenu nebude možné realizovať 

z dôvodu časovej náročnosti schvaľovacieho procesu. Mesto taktiež dôrazne požiadalo dodávateľa, 

aby zvýšil starostlivosť o poriadok na stavenisku. Zároveň žiada zhotoviteľa, aby na stavbe zvýšil 

nasadené pracovné kapacity tak, aby stavbu bolo možné dokončiť a odovzdať do užívania do konca 

októbra 2023. Doterajší priebeh realizácie práce na stavbe a nasadenie pracovných kapacít vyvoláva 

pochybnosti o dokončení stavby v dohodnutom termíne.  

 

Účasť záujemcov spomedzi poslancov MsZ na kontrolnom dni je aj naďalej možná každú prvú stredu 

v mesiaci.  

 

Diskusia:  

Do diskusie sa neprihlásil žiaden člen komisie. 

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť informatívnu správu tak ako bola písomne 

predložená. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu vziať ho na vedomie. 

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť informatívnu správu tak ako bola písomne 

predložená. 
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13.Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytov na sídl. Juh v Trebišove 

 

Práce, ktoré boli zatriedené pod HSV (hlavná stavebná výroba) sú na bytových domoch takmer 

ukončené. Čoskoro sa tieto práce celkom ukončia – práce na komunikáciách, spevnených plochách 

a terénnych úpravách sú v záverečnej fáze. Prebiehajú ešte práce v interiéri, výrazne pokročili taktiež 

aj práce na podlahách, povrchových úpravách, obkladoch a dlažbách. Montážne práce na častiach ZTI 

(zdravotechnika – rozvody vody a vnútorná kanalizácia), ÚVK (vykurovanie), ELI (elektroinštalácia, 

slaboprúd aj silnoprúd) sú v pokročilom štádiu, prebieha taktiež aj montáž zariaďovacích predmetov 

ako sú (umývadlá, sprchy, toalety, vane, atď.), zábradlí dverí a iného vnútorného vybavenia Stavba sa 

kompletizuje po častiach ( po jednotlivých vchodoch). Dodávateľ požiadal o súhlas s predĺžením 

termínu ukončenia stavby do októbra t.r. Mesto ako stavebník dôrazne požiadal, aby s ohľadom na 

sklz oproti prijatému harmonogramu posilnil kapacity. Javí sa, že zo súčasného stavu prác, ktorý je na 

stavbe sa sklz darí znižovať. Termín dokončenia stavby v októbri je reálny. Financovanie stavby 

prebieha bez problémov v zmysle platných noriem a zmlúv. 

 

Účasť záujemcov spomedzi poslancov MsZ na kontrolnom dni je aj naďalej možná každú prvú stredu 

v mesiaci.  

 

Diskusia:  

Do diskusie sa neprihlásil žiaden člen komisie.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu vziať ho na vedomie. 

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť informatívnu správu tak ako bola písomne 

predložená.  

 

14.1 Prevod nehnuteľného majetku mesta (Valentína Kajkošová) 

 

Predseda Ing. Biž stručne oboznámil členov komisie výstavby a majetku s uvedeným materiálom 

a s danou situáciou.  

 

Diskusia: 

Členovia diskutovali o danom bode.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť s tým, že súčasťou prevodu 

bude aj parcela 1375/15 o výmere 10m² z dôvodu, že táto parcela je oplotená a tvorí súčasť dvora 

žiadateľa. 
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Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť informatívnu správu tak ako bola písomne 

predložená. 

 

14.2 Dodatok č. 9 k Zriaďovacej listine Technických služieb mesta Trebišov 

 

JUDr. Galgoczy stručne oboznámil členov komisie výstavby a majetku s uvedeným materiálom. 

 

Diskusia: 

Členovia diskutovali o danom bode.  

 

Stanovisko komisie:  

Komisia výstavby a majetku na zasadnutí dňa 08.09.2023 prerokovala vyššie uvedený materiál a 

odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak ako bol písomne 

predložený.  

 

Hlasovanie: za – 7 členov, proti – 0 členov, zdržalo sa: - 0 členov 

Výsledok hlasovania komisie: komisia odporúča schváliť informatívnu správu tak ako bola písomne 

predložená. 

 

15. Rôzne 

 

Do bodu rôzne nebol predložený žiadny materiál na prerokovanie. 

 

16. Diskusia 

 

Predseda sa opýtal aký je výsledok z návrhu zjednosmernenia ulice Pri Polícii.  

Ing. Arch Bugala odpovedal, že tento návrh riešili a diskutovali o ňom a výsledok je, že neodporúčajú 

zjednosmerniť túto cestu.  

 

Ďalšia diskusia sa viedla ohľadom dopravnej a bezpečnostnej situácie kruhového objazdu križovatky 

ulíc M.R. Štefánika a J. Kostru a možnej inštalácie mobilných plastových obrubníkov. Pán Ing. 

Vincent Pristáš uviedol, že obrubníky by to nevyriešili, ale v Košiciach používajú spomaľovacie 

vankúše.  

Ing. Telepovský uviedol, že nie je toho zástancom týchto vankúšov. 

 

17. Záver 

 

Predseda komisie poďakoval za účasť a ukončil rokovanie. 

 

Zapísal: Mgr. Patrícia Vajdová, tajomník komisie 

Schválil: Ing. Dušan Biž, predseda komisie 


